

KURZFILM-PROGRAMM KINDER

SHORT FILMS CHILDREN

empf. ab
8 Jahren

2

ERZÄHL MIR WAS

Acht Kurzfilme über Familiengeschichten und die Beziehungen, die uns tragen: Geschwisterbünde, Geheimnisse, alte Erinnerungen und neue Nähe. Die Kraft von Spiel und Fantasie führt durch Spielfilm, Animation, Märchenhaftes und gezeichnete Doku – zum Weitererzählen und Mitfühlen. Gesamtlänge ca. 80 Min.

TELL ME A STORY

Eight short films about families and the relationships that sustain us. Sibling alliances, secrets, old memories, and new closeness. The power of play and imagination ranges across narratives, animated films, the fantastical and the documentary – stories to pass on and to evoke empathy.

Total running time ca. 80 min.

PROGRAMM

- **BURKĀNS NEPARASTAIS**
THE ODD CARROT
- **OSYNLIGA SYSTER**
INVISIBLE SISTER
- **VANDPYT**
PUDDLE
- **NÅR SNØEN HAR SMELTET**
WHEN THE SNOW HAS MELTED
- **EPIFANÍA**
- **DET NYE HUSET**
PLAYING HOUSE
- **MORFAR HAR ET ØDELAGT ØYE OG MAMMA ER EN ADVENTURE**
BOPA HAT EIN KAPUTTES AUG UND MAMA IST EIN ABENTEUER
- **FIRST FLIGHT**
FLUGVERSUCHE

Fr 7.11.
19:15h
CS1

So 9.11.
12:45h
CS2



BURKĀNS NEPARASTAIS

THE ODD CARROT

Zwei hungrige Hasen werden von einem fiesen Dachs daran gehindert, sich satt zu essen. Als die beiden Langohren eine seltsam dicke und rote „Möhre“ finden, wendet sich ihr Glück: Denn der Fund ist mehr als nur nahrhaft. Ermutigender Stop-Motion-Spaß über Angst, Selbstbewusstsein und Gemüse-Superkräfte.

A mean badger keeps two hungry hares from eating their fill. But when the long-eared friends find a big red “carrot”, their luck changes, because their find is more than just nutritious. Heartening stop-motion fun about fear, self-confidence, and the superpowers of vegetables.

Inese Pavēne studierte Sozialwissenschaften in Riga und arbeitet seit 2004 als Puppentrickfilmemacherin beim Studio Animācijas Brigāde. Seit 2007 ist sie auch als Schauspielerin und Regieassistentin am freien Theater Dramaturgu Teātris in Riga tätig.

Inese Pavēne studied social sciences in Riga and has been making stop-motion films with the Studio Animācijas Brigāde since 2004. Since 2007, she has also worked as an actor and assistant director at the independent theatre Dramaturgu Teātris.

Lettland 2024, 10 Min., lett. OF, engl. UT, dt. Einsprache, FSK 0, empf. ab 8 J.

R: Inese Pavēne
B: Māris Putniņš
K: Deniss Skrobins
P: Dace Rīdūze, Film Studio Animācijas Brigāde